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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:1754 Trafikolyckor med anledning av höga hastigheter

Twitterkontot CAR Sweden har nyligen granskat en film från 
Regeringskansliets Youtubekanal där infrastrukturminister Tomas Eneroth (S) 
och energi- och digitaliseringsminister Khashayar Farmanbar (S) kör bil, med 
anledning av infrastrukturminister Eneroths nya uppdrag till Trafikverket om 
att det ska gå att köra bil snabbare. I en 3D-rekonstruering har man kunnat 
utröna att Eneroth och Farmanbar når en maxhastighet på 71 kilometer per 
timme 40-väg och Eneroth säger ”Det är bra, det ska kännas i ryggslutet”. Att 
köra 31 kilometer per timme för fort på en 40-väg leder vanligtvis till indraget 
körkort för andra bilister. 

Det framgår inte av klippet om statsråden har spärrat av vägarna och fått ett 
särskilt tillstånd för att kunna köra snabbare än den tillåtna hastigheten, eller 
om andra säkerhetsåtgärder har vidtagits för att minska olycksrisken när 
statsråden i sin bilkörning verkar köra väsentligt snabbare än 
hastighetsbegränsningen tillåter.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att minska antalet trafikolyckor i 
Sverige beroende på höga hastigheter?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-21
Besvaras senast
2022-06-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


